

Pressemitteilung ▪ Press Release

m law group berät russische InfoWatch Gruppe beim Kauf der cynapro GmbH

13. Dezember 2011

m law group berät die InfoWatch Gruppe beim Kauf der cynapro GmbH.

Die InfoWatch Gruppe, Moskau, gegründet von Kaspersky Lab und geleitet von ihrem CEO Natalya Kaspersky, ist ein innovatives Software-Unternehmen und tätig in der Entwicklung von umfangreichen modularen Lösungen der neuesten Generation im Bereich der Überwachung, Analyse und Speicherung von Daten sowie der Datensicherung.

cynapro entwickelt Softwarelösungen für einen zuverlässigen Datenschutz an Endgeräten im Unternehmensnetzwerk und ist hauptsächlich in der DACH-Region tätig. Mehr als 650 kleine und mittlere Unternehmen in Deutschland und Österreich sind Kunden von cynapro. Das Partner-Netzwerk umfasst ca. 50 Lieferanten und Wiederverkäufer.

Berater ▪ Counsel InfoWatch Gruppe

m law group: Dr. Hubert Besner (Corporate, M&A), Dr. Florian Anselm (Corporate, M&A), Christian Knorst (IP/IT), Axel A. Heltzel (Labour), Kathrin Brügger (Corporate, Labour)

m law group advises Russian InfoWatch group in its acquisition of cynapro GmbH

December 13, 2011

m law group advises InfoWatch group in its acquisition of cynapro GmbH.

InfoWatch group, based in Moscow, founded by Kaspersky Lab and lead by CEO Natalya Kaspersky, is an innovative software developing company, delivering cutting-edge comprehensive modular solutions in the field of information monitoring, analysis and storage, including data loss prevention.

cynapro develops software solutions for reliable endpoint data protection in the enterprise network and is active in the German-speaking markets of Western Europe (Germany, Austria and Switzerland). cynapro has more than 650 small and medium sized companies as customers in Germany and Austria. The cynapro partner network includes about 50 distributors and resellers.

Über m law group ▪ *About m law group*

m law group ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten ausschließlich Technologieunternehmen und deren Investoren.

m law group is a law firm located in Munich, Germany. We exclusively advise technology companies and their investors.

Fachgebiete ▪ *Practice Areas:*

- Start-up & Venture Capital
- Corporate & Compliance
- IP-Strategy & Due Diligence
- Patents & Utility Models
- Trade Marks & Domains
- Designs & Copyrights
- Unfair Competition & other IP Rights
- Labour & Employment
- Business & Technology Transactions
- Litigation & Arbitration
- Mergers & Acquisitions

Branchen ▪ *Industries:*

- Information and Communication Technology
- Semiconductor Technology
- Optic
- Biotech
- Medtech
- Cleantech
- Automotive
- Mechanical Engineering
- Process Engineering
- Control Engineering

Dr. Hubert Besner

hubert.besner@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 103

m law group

Partnerschaft von Rechtsanwälten
Besner Kreifels Kremer von Baum
Maximilianstraße 31
80539 München
Deutschland/Germany

Tel. +49 89 24 213 0
Fax +49 89 24 213 213
info@mlawgroup.de